
  

PHYICAL SCRIP WITHDRAWAL 股票提取指示 

To: ACU Securities Limited 

 

Account Name 帳戶名稱    

Account No. 帳戶號碼    

  

Please withdraw the following securities from my/our above account  

本人/吾等特此通知貴公司從本人/吾等以上帳戶提取以下股票:  

Stock Code  

股份號碼  

Stock Name  

股份名稱  

Total Quantity  

股份總數  

Remark   

備註(如股數 x 張數)  

Withdrawal Charge (HK$)  

股票提取收費 (港幣)  

          

          

          

          

          

      Total  
(HK$)  

(港幣)  

Remarks 備註:   

1. Please note there will be fees incurred by physical stock withdraw (HK$5/lot plus HK50.00).  

提取實物股票所需費用為每手 HK$5.0 另加手續費 HK$50.00.  

2. Please note that client should pick up the requested securities at our Head Office within one week after our Company informs you. Otherwise, 

client have to re-apply securities withdrawal and the deduct fee are non-refundable  

請閣下於本公司通知可以領取股票後一星期內到達本公司領取。如過期仍未領取, 閣下必須重新辦理有關手續，所扣除費用將不獲發還。  

3. I/We hereby agree to indemnify you from and against all losses and damages, which may be suffered by you by reason of your acting in 

accordance with my/our instruction set out above.   

本人/吾等願就有關指示承擔一切後果責任。  

  

AE / Client’s Signature  

經紀 / 客戶簽署  
  Date 日期    

 

For office use only  

Signature Verified by:  Input by:  

Approved by:  Checked by:  

ID Checked & Shares Released by: Date of Collection:  

Acknowledge of Receipt:  

 


